
Geachte college, 

 

Opnieuw (in juli 2018 was dit ook al het geval) konden wij in de Gooi en Eemlander lezen dat 

de Provincie Noord Holland (nu definitief) uit het Goois Natuur Reservaat wil stappen en dat 

de Gooise gemeenten tot 1 mei de tijd hebben om een afkoopsom van 6,5 miljoen euro te 

accepteren. 

 

Vragen 
1. Hoe kan het dat gedeputeerde staten van Noord-Holland een besluit neemt (wat van belang  

    is voor de gemeente Hilversum e.a. en het GNR) en gemeenteraden dit in de krant moeten  

    lezen? Wij hebben namelijk geen wethoudersbrief gezien.  

 

2A. Klopt de melding in de Gooi en Eemlander dat er een bod van de provincie ligt?  

2B. Zo ja, kunnen wij de brief waarin dit staat per ommegaande, doch uiterlijk 24 februari,  

      ontvangen? 

 

3A. Klopt de berichtgeving over de volgende zin: ‘Tijdens het vorige overleg, op 5 december,  

       hebben de gemeenten ’geen concreet voorstel gepresenteerd.’  

3B. Zo ja, waarom is er geen concreet voorstel gedaan? 

3C. Wat hebben de Gooise gemeenten dan wel gedaan?  

3D. Welke voorstellen zijn wel over tafel gegaan? Kunt u ons die voorstellen toesturen?  

 

4A. Waarom heeft het college de gemeenteraad niet na 5 december actief geïnformeerd over  

       de stand van zaken op dat moment? 

4B. Is het college verbaasd over dit nu schijnbaar definitieve eindbod? 

4C. Had het college dat nu op dit moment verwacht?  

 

5A.Heeft het college overleg gehad met de andere Gooise gemeenten over dit dossier?  

5B. Zo ja, wat is er besproken en afgesproken? 

5C. Wanneer is het participanten overleg waar deze (nieuwe) situatie besproken wordt?  

 

6. Er is tot 1 mei de tijd om ‘het bod te accepteren.’ Wij stellen dan ook voor om de brief van 

de Provincie NH en een voorstel voor de wijze waarop de Hilversum en zo mogelijk de 

Gooise gemeenten hiermee om willen gaan te agenderen voor een blokje in een commissie en 

wel bij de eerst volgende mogelijkheid namelijk in maart. Ja dit is snel maar de gemeenteraad 

zal zich nu een goed beeld moeten vormen over deze zaak en er mogelijk in april nog eens 

over moeten of willen praten. En natuurlijk is overleg met andere gemeenten en GNR zelf ook 

nog noodzakelijk.  

 

Wij zullen om dit te agenderen in maart daartoe een kort commissievoorstel schrijven. Met als 

doel beeldvorming en gesprek over deze zaak.  

 

We verzoeken het college: 

 

- alle beschikbare informatie in dit dossier aan de raad ter beschikking zal stellen. 

 

- Alsmede een voorstel over welke zaken nu geregeld en besproken dienen te worden. 

Waaronder tenminste een analyse van de financiële zaken voor nu en de toekomst, een 

eventueel juridisch advies, gevolgen voor het GNR en gemeenten anderzins.  

 



Zodat de gemeenteraad van Hilversum en evt andere gemeenten nog tijdig betrokken kunnen 

zijn bij kaderstelling, strategie keuze en besluitvorming over deze zaak.  

 

Bijgesloten ter kennisname de artikel 41 vragen en antwoorden van 9 juli 2018. 

 

Wij verzoeken het college zo spoedig mogelijk deze vragen te beantwoorden. Bijvoorkeur 

voor 25 februari zodat de antwoorden bijgevoegd kunnen worden aan de stukken voor de 

commissie  

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie SP 

Bianca  

 

Link naar krantenartikel Gooi & Eemlander 

 https://m.gooieneemlander.nl/cnt/dmf20190213_88210591/noord-holland-6-5-miljoen-voor-

gnr-exit 
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